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I Z V J E Š T A J    O    S P R O V E D E N O J 

J A V N O J    R A S P R A V I   O   B U DŽ E T U 

 (TEKUĆI PRIMICI I IZDACI) 

 
Zapisnici sa javnih tribina održanih povodom javne rasprave 

o Nacrtu odluke o budžetu opštine Budva za 2018. godinu 

 

Javna tribina (Mjesne zajednice Petrovac, Sveti Stefan, Buljarica, 

Reževići, građani i institucije sa područja ovih mjesnih zajednica), 

održana 05.12.2017. godine u Petrovcu, u 11.00 časova 

 

Organizatori javne tribine: 

Petar Odžić, vd sekretar  

Marko Vujović, službenik sekretarijata za finansije, zapisničar 

 

Uvodnu riječ dao je Petar Odžić, koji je pozdravio prisutne  i naveo da je  

budžet  opštine Budva za 2018. godinu planiran na iznos od 39.453.974,00 

EUR, što je za oko 2,5 miliona eura više nego prošlogodišnji plan. Najveći 

razlog za ovaj veći iznos u odnosu na 2017. godinu je budžetska pozicija – 

sredstva prenesena iz prethodne godine koja su planirana u iznosu od oko 

6,5 miliona eura.  Govorio je i  o proceduri donošenja budžeta, a naveo je 

opšte podatke o primicima i izdacima, kako kapitalnim, tako i tekućim. 

Istakao je da ovaj Nacrt budžeta sa jedne strane razvojni, a sa druge 

sanacioni.  Razvojni je u smislu kapitalnih investicija, odnosno predviđenih 

kapitalnih projekata. A koliko će biti razvojni zavisi najviše od plaćanja 

obaveza prema preduzeću WTA – tretman i prečišćavanje otpadnih voda. 

U nastavku izlaganja Petar Odžić je govorio da opština Budva finansijski 

pomaže i u sferama gdje nije zakonski u obavezi. Za obrazovanje je planiran 

iznos od 100.000,00 EUR,  za nabavku udžbenika budvanskih osnovaca, za 

poboljšanje zdravstvenih usluga ( rad turističke ambulante i podstanica hitne 

medicinske pomoći) 70.000,00 EUR, 50.000,00 EUR za podsticaj 

poljoprivredne proizvodnje (budžetska pozisija – materijal za posebne 

namjene, u okviru sekretarijata za privredu) . Takođe, u Nacrtu budžeta je 

planiran iznos od 50.000,00 EUR za zakup neke od plaža, čime bi ta plaža 

bila oslobođena od mobilijara i bila besplatna za mještane i turiste 

(budžetska pozicija – zakup zemljišta, u okviru sekretarijata za zaštitu 

imovine). Pored toga, opština kroz poziciju – jednokratne socijalne pomoći 
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pomaže socijalnim slučajevima, a planom je predviđena jednokratna 

finansijsla poimoć za svako novorođeno dijete u našoj opštini.  

 

Od većih iznosa, a tiče se tekućih rashoda, naveo je poziciju – tekuće 

održavanje javne infrastrukture (sekretarijat za komunalno- stambene 

poslove) koja je planirana na iznos od 1.000.000,00 EUR, a kojom se 

obezbjeđuje saniranje ulica, trotoara, atmosferskih kanala, sportskih terena i 

ostalog...  

 

Sve ovo omogućiće poboljšanje uslova života stanovnika Budve, bilo da je 

to zakonska obaveza lokalne samouprave ili nije, uz napomenu da je puno 

zahtjeva i potreba, a da se ne može izaći svima u susret. Time je završeno 

izlaganje vd sekretara za  finansije, Petra Odžića.  

 

Kako nije bilo diskusija prisutnih vezano za tekući budžet, time je  javna 

tribina, što se tiče tekućih primitaka i izdataka završena. 

 

Javna tribina (Mjesne zajednice sa područja užeg dijela grada, kao i   

mjesne zajednice Bečići, Brajići, Gornji Pobori, Jaz, Markovići (građani 

i institucije sa područja ovih i drugih mjesnih zajednica) održana 

06.12.2017. godine u Budvi, zgrada Akademije znanja, 10.00 

 

 

Organizatori javne tribine: 

Dragan Krapović, predsjednik opštine Budva 

Petar Odžić, vd sekretara za finansije 

Marko Vujović, službenik sekretarijata za finansije, zapisničar 

 

Predsjednik Opštine je na početku dao riječ vd sekretara za finansije, Petru 

Odžiću, čije je izlaganje  bilo istovjetno kao i na javnoj tribini u Petrovcu.  

 

Od prisutnih, prva se za riječ javila Marica Jokanović, zaposlena u RTV 

Budva, koja je postavila pitanje da li će se i preostalim službenicima koji su 

riješili stambeno pitanje  konkurišući preko opštine Budva za stanove 

solidarnosti, isplatiti jednokratna pomoć u iznosu od oko 4.500,00 EUR. 

Navela je da su 5 službenika bez obrazloženja izostavljeni, pa je u Budžetu 

potrebno predviđeti sredstva za njih.  

Dragan Krapović je odgovorio da vjeruje da će tokom 2018. godine naći 

formu i zakonsku osnovu da se izađe u susret izostavljenim službenicima i 
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da je svjestan da su pojedinci dobili pomoć iako nijesu bili na opštinskom 

spisku, a pojedini koji su bili na istom, nijesu dobili pomoć. 

 

Đorđe Zenović, odbornik u skupštini, prigovorio je da ovaj Nacrt nije u 

obrazloženju detaljno i analitički pojašnjen. Konkretno, ne vidi se što će se 

tokom 2018. godine raditi oko održavanja i uređenja Starog grada. Petar 

Odžić je odgovorio da je posebno analitički objašnjen kapitalni budžet, a 

posebno tekući. Što se tiče  radova oko održavanja i uređenja Starog grada, 

planirana su sredstva u okviru sekretarijata za komunalno stambene poslove. 

Dragan Krapović je istakao da Stari grad neće biti zapostavljen i da će se 

izvršiti određeni radovi koji će pobošati izgled i uslove života u tom dijelu 

naše opštine. 

 

 

Stručna javna tribina (za sekretare i načelnike, direktore javnih 

preduzeća) koja je održana 06.12.2017. godine u Budvi, zgrada 

Akademije znanja, 12.30 časova 

 

 

Organizatori javne tribine: 

Dragan Krapović, predsjednik opštine Budva 

Petar Odžić, vd sekretara za finansije opštine Budva 

Marko Vujović, službenik sekretarijata za finansije, zapisničar 

 

Predsjednik Opštine je na početku dao riječ vd sekretara za finansije, Petru 

Odžiću, koji je počeo   izlaganje na ovoj javnoj tribini i ponovio navode o 

Nacrtu budžeta Opštine Budva za 2018. godinu kao u Petrovcu i na javnoj 

tribini koja je prethodila ovoj.  

 

Predsjednik sindikata prosvjetnih radnika, Nikolaj Knežević se 

zahvalio na preduzetim mjerama i pomoći opštine za rješenje stambenih  

problema prosvjetnih radnika, koji datiraju duži niz godina.  

 

Predstavnici ženske političke mreže  su se založili da se u budžetu opštine 

Budva obezbijede sredstva za poboljšanje uslova ženskog preduzetništva, jer 

će se, kako smatraju, ta sredstva kroz zapošljavanje i poreze i doprinose 

svakako vratiti našoj opštini. Očekuju iznos koji je makar jednak iznosu 

planiranih sredstava koji se opredijelio za NVO sektor (70.000,00 EUR) 
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U diskusiju se uključila i Anđela Ivanović, u ime političke stranke 

Crnogorska, koja podržava ovu inicijativu. Cilj je, kako je navela, da se 

nivelišu žensko i muško preduzetništvo. 

Petar Odžić je čestitao na ideji i inicijativi, uz napomenu da se kroz poreze i 

doprinose ne vraća novac opštini Budva, već je to republički prihod. Što se 

tiče institucija koje su nadležne da podstiču preduzetništvo bilo koje vrste, 

naveo je Investiciono-razvojni fond (IRF), koji raznim stimulativnim 

sredstvima pomaže privredi i preduzetničkim aktivnostima u Crnog Gori. 

Dragan Krapović je naveo da će se opština angažovati po ovom pitanju, ali 

ne može reči koji bi to bio iznos. Mora se naći i pravni osnov za ovu pomoć. 

Kad se uzmu u obzir sve okolnosti, znaćemo i cifru oko eventualne pomoći 

za ovaj vid podsticaja preduzetništva. 

 

Joko Popović, direktor JP Pogrebne usluge rekao je da je sa cifrom od 

100.000,00 EUR napravljen veliki pomak u pomoći poslovnih aktivnosti 

ovog preduzeća u odnosu na ranije godine, kada je pomoći nije bilo, ili je 

bila u minimalnom iznosu. Dodao je da bi ovom preduzeću trebalo još 

sredstava (dodatnih 50.000,00 EUR) da bi se realizovao njihov program, 

prvenstveno na povećanje broja grobnih mjesta.  

Dragan Krapović je odgovorio da će se razmotriti mogućnost da se u 

program investicija uvrste dodatna sredstva za ovo javno preduzeće, kako bi 

se osigurao nesmetano i likvidno funkcionisanje ovog DOO. 

 

Marija Đurić,  direktorica preduzeća Akademija znanja AD je istakla da će 

cifra od 60.000,00 EUR, koja je planirana ovim Nacrtom, značiti puno u 

njihovom poslovanju. Omogućiće da se vrati dio duga iz ranijeg perioda, a 

planira se riješiti i problem viška zaposlenih. 

 

Aleksandar Mijatović, načelnik službe komunalne inspekcije i komunalne 

policije rekao je da generalno može biti zadovoljan sa dodijeljenim 

sredstvima uz sljedeće napomene: 

- potrebno je budžetom obezbijediti i izradu magacinskog prostora koji 

je neophodan za ovu službu; 

- sporan je iznos namijenjen za osobe koje su pod ugovorom o djelu, jer 

je naročito tokom turističke sezone potreban veliki broj uposlenih u 

ovoj službi, pa nije siguran da će planirani iznos od 100.000,00 EUR 

biti dovoljan; 

- potrebno je povećati poziciju – ostale usluge, zbog angažovanja 

izvršne službe 
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Dragan Krapović je dao odgovor na pitanje oko magancinskog prostora, 

istakavši da će će opština nastojati da sagradi magacinski prostor i da ga 

onda koristi ova služba. Složio se sa načelnikom Mijatovićem oko potrebe 

angažovanja većeg broja izvršioca, ako se misli na pravi način odgovoriri 

obavezama ove službe. Rekao je da postoji problem oko angažovanja novih 

zaposlenih, zbog dobijanja dozvole Ministarstva finansija. Ali, kako opština 

Budva tekuće obaveze prema državi, bankama i ostalim poslovnim 

subjektima  redovno izvršava, što nije bio slučaj u prošlosti, ne vidi razlog 

da se ne dobije saglasnost na zapošljavanje neophodnog kadra.  

Petar Odžić je dodao da, ukoliko se desi da sredstva za ugovorce budu 

nedostajala tokom 2018. godine, izvršiće se  preusmjeravanje sredstava i 

time obezbijediti dodatna sredstva za ovu namjenu. 

 

Nikola Plamenac, sekretar sekretarijata za zaštitu imovine, naveo je nekoliko 

svojih primjedbi na nacrt: 

Generalno su povećana sredstva u odnosu na prošlu godinu, ali da je to 

usljed uvođenja dvije nove stavke u ovaj nacrt, a to su sredstva u iznosu od 

60.000,00 EUR planirana za preduzeće Akademija znanja, kao i uvođenje 

budžetske pozicije – zakup zemljišta, za koju smatra da ne bi trebala biti u 

ovom sekretarijatu.  

Dragan Krapović je odgovorio da su u pitanju planirana sredstva za zakup 

neke od plaža, čime bi opština omogućila turistima i građanima korišćenje 

plaže bez plažnog imobilijara.  

Nikola Plamenac je dalje naveo da u nacrtu nije planiran traženi iznos za 

službena putovanja. Petar Odžić je odgovorio da je planiran iznos u istom 

iznosu za sve sekretarijate i službe (1.000,00 EUR), osim za predsjednika, 

glavnog administratora, službu skupštine i službu menadžera. 

 

Rade Tabaš, direktor RTV Budve, rekao je da su prilikom planiranja budžeta 

za 2018. godinu planirana sredstava ne samo za platu  i reprogram, već i za 

opremu. Pozvao se na podatke iz 2016, godine, gdje je za platni fond 

izdvojeno više nego za 2017-tu godinu. Govorio je o planu da se sjednice 

skupštine direktno prenose i na televiziji Budva, a to zahtijeva dodatna 

sredstva. Zato  smatra da je traženi iznos od 1.248.900,00 EUR realan. Petar 

Odžić je odgovorio da će u Budžetu biti planirana sredstva koja će 

omogućiti platu i plaćanje reprograma za 2018. godinu, a za više sredstava 

nije siguran, jer ako povećamo tekuće rashode, a negdje ne smanjimo iste 
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(na nekoj drugoj poziciji), nećemo dobiti neophodnu saglasnost na budžet od 

Ministarstva finansija.  

 

Nikola Vučičević, direktor Mediteranskog sportskog centra (MSC), zatražio 

je povećanje sredstava za  sportski centar. Tu je prvenstveno mislio na 

investicione radove na kompletnoj zgradi sportskog centra koji je u dosta 

lošem stanju. Naveo je da turisti koji dolaze u Budvu, izlazeći iz autobuiske 

stanice, prvi utisak koji ,,dožive’’ je slika MSC, koja nije baš povoljna. 

Dragan Krapović je saglasan da bi trebalo dosta toga uraditi da bi MSC bio u 

boljem stanju, ali je planirano koliko se trenutno može. Rekao je da treba 

iskoristiti organizaciju Mediteranskih igara malih zemalja u 2019-toj godini i 

da time ovaj Centar bude u mnogo boljem stanju od sadašnjeg. Takođe, 

pokušaće se preko programa investicija planirati određena sredstva za MSC. 

 

Milijana Vukotić Jelušić, sekretarka sekretarijata za lokalnu samoupravu, 

počela je izlaganje kako se iznos za otpremninu (400.000,00 EUR) odnosi 

samo na organ uprave, a da JP i JU treba da donesu posebne odluke.  

U nastavku izlaganja navela je kako je potrebno uzeti u obzir troškove 

održavanja poslovnog centra TQ Plaza, gdje mjesečni troškovi iznose 

4.200,00 EUR.  

Takođe, mišljenja je da bi  budžetsku poziciju – zakup objekta trebalo 

razvrstati po sekretarijatima kojima pripadaju zakupljene prostorije, kao i da 

bi trebalo troškove zakupa koji se tiču JU Grad teatar evidentirati na ovu 

javnu ustanovu. 

Dragan Krapović je istakao da će biti uzeta u obzir činjenica oko troškova 

održavanja poslovnog centra TQ Plaza i to biti planirano budžetom.  A što se 

tiče evidencije troškova zakupa, efikasnije je voditi ovaj trošak preko 

sekretarijata za lokalnu samoupravu.  

 

Milena Lubarda Marojević, direktorica JU Grad teatar, je kazala da su 

vanredne okolnosti, tj. raniji dug, tokom ove godine plaćen u iznosu od 

492.000,00 EUR. Time je ublažen uticaj na buduće redovno poslovanje, ali 

je dug i dalje opterećujući po tekuću likvidnost računa. Cifra koja bi bila 

dovoljna za normalno poslovanje  je 1.000.000,00 EUR, a ako uključimo i 

zaostali dug onda je cifra dosta veća.  Dalje je navela da su tribine kod 

Citadele u lošem stanju, pa je mišljenja da bi trebalo nabaviti nove, 

montažne tribine. Stoga predlaže preuzimanje reprograma na opštinsku 

budžetsku poziciju i nabavku tribina kroz program sekretarijata za 
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investicije. Time će se  olakšati poslovanje i normalno funkcionisanje ove 

javne ustanove. 

Dragan Krapović i Petar Odžić su odgovorili da razumiju situaciju u kojoj se 

nalazi JU Grad teatar, ali da je u ovom trenutku iznos od 1.000.000,00 EUR 

realno planiran u ovim okolnostima. Izvjesno je da su time osigurana 

sredstva za plate i reprogram  poreskog duga. U zavisnosti od ranijeg duga 

koji se mora platiti, zavisiće koliko će ostati novaca za program, ali se može 

pretpostaviti da će planirana sredstva za festival JU Grad teatra biti na 

prošlogodišnjem nivou. 

 

Ninoslav Kaluđerović, načelnik službeza obračun i naplatu naknade za 

komunalno opremanje građevinskog zemljišta naveo je primjedbu u vezi 

budžetske pozicije – otplata obaveza iz prethodnog perioda, za koju smatra 

da je planirana u manjem iznosu od potrebne, pa predlaže da se poveća na 

1.000.000,00 EUR (nacrtom je predviđeno 700.000,00 EUR).  

Dragan Krapović je odgovorio da je potrebno uputiti dopis u kome bi se 

detaljno razložio ovaj zahtjev, pa će se uzeti u razmatranje ovaj zahtjev.  

 

Lucija Đurašković, direktorica JU Muzeji i galerije Budve svoje izlaganje je 

počela sa rečenicom da su sredstva planirana nacrtom nedovoljna za 

efikasno poslovanje ove ustanove (1.150.000,00 EUR). Zato je predložila da 

se ova cifra uveća za oko 200.000,00 EUR, ili da ostane na planiranom 

iznosu, a da opština na sebe preuzme plaćanje po osnovu reprograma duga 

za poreze i doprinose. Time bi se mogla na pravi način iskoristiti planirana 

cifra.  

Petar Odžić je odgovorio da će se plaćanje po osnovu reprograma duga za 

poreze i doprinose evidentirati kao i do sada, tj. na ovu javnu ustanovu. A 

što se tiče eventualnog uvećanja, to je praktično nemoguće, jer bi se time 

poremetila ravnoteža tekućih prihoda i rashoda, a ako je nema nećemo dobiti 

saglasnost od Ministarstva finanasija. 

Dragan Krapović je istakao da trenutno nije moguće više izdvojiti sredstva, 

već se mora i menadžerski djelovati i iz drugih izvora pokušati pribaviti 

dodatna sredstva. Dodao je i da bi onda trebali povećati prihode za iznos 

kojim bi se povećala planirana sredstva za Muzeje, a tada bi prihodi bili 

nerealni, odnosno precijenjeni .Rekao je da je upoznat sa nekim zajedničkim 

projektima,  koji će omogućiti da ova ustanova dobije još sredstava, čime bi 

se omogućilo da se njen program izvede na zadovoljavajući način.. 

U diskusiji se uključio i Veselin Marković, koji se složio sa Petrom Odžićem 

i Draganom Krapovićem da je ovo trenutno maksimum koji se može 
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planirati. Jer, ako se poveća iznos za 200.000,00 EUR, na drugoj strani se 

mora za isti iznos umanjiti neka druga budžetska pozicija, a to je praktično 

nemoguće.  

 

Mila Baljević, direktorica JU Narodna biblioteka Budve govorila je o potrebi 

povećanja planiranog iznosa u nacrtu budžeta. Prije svega, plaćanje zakupa 

porostorija će se povećati, jer se planira zakup dodatnih prostorija u zgradi 

preduzeća Akademija znanja, za iznos oko 20.000,00 EUR. Tokom 2017. 

godine njihov budžet su opterećivale obaveze iz prethodnog perioda. Za 

2018. godinu je neophodno angažovati stručni kadar, odnosno bibliotekara 

specijalistu. Navela je i da  su 4 zaposlena zatražila sporazumni raskid 

radnog odnosa, pa su i tu potrebna sredstva. Istakla je i problem depoa za 

knjige, za što je potrebno izdvojiti dodatnih 20.000,00 EUR, tako da ukupna 

suma za koju treba povećati iznos planiran nacrtom iznosi 40.000,00 EUR. 

Dragan Krapović i Petar Odžić su odgovorili da će se razmotriti ovaj 

zahtjev, ali nijesu sigurni da li u ovom trenutku može da se poveća traženi 

iznos. 

 

Rajko Vulović, predstavnik preduzeća Komunalno doo,  javio se za 

diskusiju i naveo primjedbu kako su planirana sredstva za ovo preduzeće u 

iznosu od 500.000,00 EUR, koja su planirana u sekretarijatu za komunalno 

stambene poslove, nedovoljna za sve aktivnosti koje sprovodi ovo preduzeće 

za opštinu Budva. 

Dragan Krapović je rekao da je zahtjev realan i da će se razmotriti povećanje 

ove budžetske pozicije. 

 

Ovim se završila javna rasprava vezana za tekući budžet. 

 

 

 Zapisničar 

 

     Marko Vujović 
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PRIMJEDBE NA NACRT ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA 

ZA 2018.GODINU 

 

 

 

Na Nacrt odluke o budžetu opštine Budva za 2018. godinu, osim 

predloga koji su zabilježeni u zapisnicima sa javnih tribina-rasprava,  

sljedeći subjekti su u pisanoj formi i putem elektronske pošte  u 

predviđenom roku podnijeli primjedbe, sugestije i mišljenja (vezano za 

tekući dio budžeta): 

 

 

Sekretarijat za zaštitu imovine 

Sekretarijat za društvene djelatnosti 

DOO ,,Mediteranski sportski centar’’ 

DOO ,,Sportsko rekreativni centar Budva’’ 

JU  Muzeji i galerije Budve 

Odbornica dr Sanja Đedović 

Odbornik Stevan Džaković 

Ženska politička mreža 

NVO Savez udruženja boraca narodnooslobodilačkog rata 

Klub odbornika Demokratske Crne Gore  

 

 

Neke primjedbe su u potpunosti prihvaćene, neke djelimično, dok pojedine 

primjedbe nijesu prihvaćene. Kao rezultat toga došlo je do izmjena u odnosu 

na Nacrt odluke o budžetu opštine Budva za 2018.godinu, kako slijedi: 

 

 

 

Kod primitaka:  

 

- budžetska pozicija – naknada za komunalno opremanje građevinskog 

zemljišta, za pravna lica (ekonomska klasifikacija 71461), iznos od 

4.000,00 EUR mijenja se iznosom 4.500.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – naknada za komunalno opremanje građevinskog 

zemljišta, za građane (ekonomska klasifikacija 71463), iznos od 2.000,00 

EUR mijenja se iznosom 2.500.000,00 EUR 
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Kod  izdataka:  

 

- budžetska pozicija – neto zarade (ekonomska klasifikacija 4111), iznos od 

3.080.000,00 EUR mijenja se iznosom 2.981.639,27 EUR; 

 

- budžetska pozicija – porez na zarade (ekonomska klasifikacija 4112), 

iznos od 475.000,00 EUR mijenja se iznosom 459.804,11 EUR; 

 

- budžetska pozicija – doprinosi na teret zaposlenog (ekonomska 

klasifikacija 4113), iznos od 1.157.000,00 EUR mijenja se iznosom 

1.121.266,55  EUR 

 

- budžetska pozicija – doprinosi na teret poslodavca (ekonomska 

klasifikacija 4114), iznos od 611.250,00  EUR mijenja se iznosom 

593.659,66  EUR 

 

- budžetska pozicija – opštinski prirez (ekonomska klasifikacija 4115), 

iznos od 47.500,00 EUR mijenja se iznosom 45.980,41 EUR; 

 

- budžetska pozicija – otpremnine  (ekonomska klasifikacija 4125), iznos 

od 400.000,00 EUR mijenja se iznosom 300.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – ostale naknade (ekonomska klasifikacija 4127), iznos 

od 358.000,00 EUR mijenja se iznosom 353.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – administrativni msaterijal (ekonomska klasifikacija 

4131), iznos od 95.000,00 EUR mijenja se iznosom 91.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – materijal za posebne namjene (ekonomska 

klasifikacija 4133), iznos od 56.000,00 EUR mijenja se iznosom 6.000,00 

EUR; 

 

- budžetska pozicija – službena putovanja  (ekonomska klasifikacija 4141), 

iznos od 61.500,00 EUR mijenja se iznosom 60.500,00 EUR; 

- budžetska pozicija – reprezentacija (ekonomska klasifikacija 4142), iznos 

od 84.600,00 EUR mijenja se iznosom 84.500,00 EUR; 
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- budžetska pozicija –usluge stručnog usavršavanja (ekonomska 

klasifikacija 4148), iznos od 23.000,00 EUR mijenja se iznosom 22.000,00 

EUR; 

 

- budžetska pozicija – ostale usluge (ekonomska klasifikacija 4149), iznos 

od 510.000,00 EUR mijenja se iznosom 559.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – tekuće održavanje građevinskih objekata 

(ekonomska klasifikacija 4152), iznos od 2.000,00 EUR mijenja se iznosom 

52.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – izdaci po osnovu isplate ugovora o djelu 

(ekonomska klasifikacija 4191), iznos od 244.000,00 EUR mijenja se 

iznosom 214.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – transferi obrazovanju (ekonomska klasifikacija 

4312), iznos od 100.000,00 EUR mijenja se iznosom 150.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – transferi za jednokratne socijalne pomoći 

(ekonomska klasifikacija 4316), iznos od 50.000,00 EUR mijenja se 

iznosom 90.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – ostali transferi pojedincima (ekonomska 

klasifikacija 4318), iznos od 70.000,00 EUR mijenja se iznosom 120.000,00 

EUR; 

 

- budžetska pozicija –transferi RTV Budva (ekonomska klasifikacija 

431912)  iznos od 780.000,00 EUR mijenja se iznosom 850.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –transferi Komunalno d.o.o.  (ekonomska klasifikacija 

43262)  iznos od 500.000,00 EUR mijenja se iznosom 700.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – izdaci za lokalnu infrastrukturu (ekonomska 

klasifikacija 4412), iznos od 9.444.500,00 EUR mijenja se iznosom 

4.417.500,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – izdaci za građevinske objekte (ekonomska 

klasifikacija 4413), iznos od 2.855.500,00 EUR mijenja se iznosom 

3.812.500,00 EUR;  



 12 

 

- budžetska pozicija – izdaci za opremu (ekonomska klasifikacija 4415), 

iznos od 843.500,00 EUR mijenja se iznosom  913.500,00 EUR;  

 

 

- budžetska pozicija – otplata obaveza iz prethodnog perioda (ekonomska 

klasifikacija 4631), iznos od 4.200.500,00 EUR mijenja se iznosom  

4.051.000,00 EUR;  

 

 

 

SEKRETARIJAT   ZA     FINANSIJE 

 


